
Protokół Nr  12/2014 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu 22 września 2014 r. 

 
Obecni wg załączonej listy. 

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 

 

 

Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie  projektów  uchwał w sprawie:  

a) wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie miasta Białogard, 

   b)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

c)   zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

3. Sprawy różne.  

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1  

Posiedzenie o godz. 14.00 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Stefan 

Purol. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony porządek 

uzupełniony o wprowadzenie  projektu uchwały w sprawie pomocy dla Gminy Białogard, 

głosując: za- 4 (jednogłośnie).   

 

Ad 2 

  Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 

    
a) wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie miasta Białogard, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za – 4 (jednogłośnie) . 

 

b) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

Głos w dyskusji zabrali: 

Z.Jonko – pytał w pkt 7 rozdział 90004 o wzrost środków na utrzymanie zieleni  o kwotę 53 

tys. zł na rewitalizację terenu przy ul. Dworcowej? 

Skarbnik – odpowiedziała, że to przesunięcie własnych środków wynikających z potrzeby 

wykonania dodatkowych robót. 

Z.Jonko – pytał o wzrost o 25 tys. zł w rozdziale 75075 na promocję, jakie będzie 

przeznaczenie tych środków? 

Skarbnik – wyjaśniła, że to zadanie jest realizowane przez Wydział Rozwoju Gospodarczego i 

Promocji, bo środki były niewystarczające na wykonanie wszystkich zadań do końca roku, 

stąd to przesunięcie. Skarbnik nie znała szczegółowych wydatków. 



Burmistrz – uzupełnił, że 15 tys. zł jest z przeznaczeniem na sport szkolny, a resztę stanowią 
uzupełnienia drobnych kwot po kilkaset zł np. na wyjazdy oldbojów itp.  Natomiast w 

projekcie przy ul. Dworcowej nie było zaplanowanego odwodnienia, dlatego przy dworcu 

PKP są instalowane rury odwadniające. 

Z.Jonko – pytał  o zapis w pkt 6 rozdział 9002 gospodarowanie odpadami, gdzie przewiduje 

się wzrost środków o kwotę 27 tys. 15 zł na administrację, na co konkretnie zostaną 

wydatkowane te środki i  ile osób zajmuje się tym zakresem? 

Skarbnik – odpowiedziała, że zaplanowane jest wyposażenie dwóch stanowisk 

komputerowych i zakup kserokopiarki na obsługę systemu gospodarki odpadami. Ogólnie 

w Wydziale Ochrony Środowiska pracuje 5 osób na etatach i 1 osoba jako stażysta.  

   

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za - 3, przeciw - 0 , wstrzymało się - 1. 

 

c)   zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za - 3, przeciw - 0 , wstrzymało się - 1. 

 

c)   udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Gminie Białogard. 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 

 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za – 4 (jednogłośnie) . 

 

Ad 3  

W sprawach różnych Skarbnik Miasta zapoznała Komisję z informacją z wykonania 

budżetu Miasta za I półrocze 2014 roku. W pierwszym półroczu 2014 r. wykonanie budżetu 

Miasta Białogard przedstawiało się następująco: dochody 38 482 190,87zł, tj. 52,8 % planu, 

wydatki 35 623 537,53 zł, tj. 47,9 % planu, nadwyżka 2 858 653,34 zł.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

B.Stanczewski – pytał czy gdyby nie został rozstrzygnięty przetarg przez BOSiR czy Burmistrz 

był  przygotowany na plan awaryjny? 

Burmistrz – odpowiedział, że należało powtórzyć przetarg, aby sprawdzić rynek. Wszystko 

zależy od kosztów firmy i dostępności do technologii, gdyż niektóre firmy mogą taniej 

kupować. Przy kwocie 25 mln zł z przetargu daliby radę, ale Burmistrz liczył na obniżenie 

stawek.  

 

Ad 4  
Po wyczerpaniu tematyki o godz.  14.30  zakończono posiedzenie.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  


